
Comuna Avram lancu, CUI 4794597,
Avram lancu nr. L67, jud. Bihor

e-mail: primaria.avram ia ncu@cjbihor. ro
p rim a ria. avj4!349q1@gndLi9l0
il e..h!lp!l^yurw.,p.t!-[qrEi q v-rqE -!! n!!:I el

PROCES VERBAL

incheiat azi 31 iulie 2020

La sedinla ordinard de consiliu din data de 3l iulie 2020 convocati de cdtre Primdria

Comunei Avram Iancu prin dispozi{ia nr. 262122.01 .2020 din l3 consilieri alegi sunt prezenfi 10

consilieri, iar absen{i fiind domnul TuRKosl Koloman, domnul vINTER Ionatan si domnul

ZSIGMON Pavel gedinla fiind legal constituit5.

La sedin[a ordinari se fac propuneri pentru pregedinte de gedin{d fiind aleasi doamna

GUTI Cristina consilier gi este ales cu unanirnitate de voturi din cei plezenli se adoptd hotar.Area

nr.46.

Preqedintele de gedinld domnul doamna GUTI Cristina citegte ordinea de zi stabiliti
prin dispozilia primarului comunei Avram lancu nr.262 din 22.07.2020 gi o supune pentru

aprobare, se aprobd cu unanimitate de voturi din cei prezenli adoptAnd hotardrea nr.47.

Se plezintl proccsttl verbal al gedin[ei din 09 iulie 2020 Ei intreabd dacd au complectiri

se supune la vot gi cu unanimitate de voturi din cei p|ezen[i se aplobi procesul verbal adoptdnd

hotdrdrea nr. 48.

S€ trece la dezbaterea punctelor de pe ordinea de zi:

La punctul I Doanrna preqedinte de qedin{d p.ezintf, proiectul de hotdrdre privind

aprobarea constrr-ririi de numere cadast|ale in supral'ald de 3900 mp a drumului de exploatare DE

736, DE 629 si se supune la vot, iar cu unanirnitate de votuli din cei prezenli adopmnd hotirArea

de consiliu cu nr. 49

La punctul 2 Doamna preEedinte de gedinfn prezi,t6 proiectul de hotdrdre privind

aprobat'ea inscrierii provizolie/ definitivd in Cartea l'unciari a unor imobile situate in intravilan/

ex[ravilan (str'62i, drumuri de exploatare, canal, gan{) pe proprietar. comuna Avram ]ancu

comfbrnr luclirilor de inregistlare sisten,aticd, gi se supune la vot, iar cu unanimitate de voturi

din cei prezenqi adoptAnd hotdr.Area de consiliu nr. 50.



La punctul 3 Proiect de hotirdre privind staliile publice aflate pe teritoriul comunal in

vederea includerii acestora in Programul Judelean de transport si se supune Ia vot, iar cu

unanimitate de voturi din cei prezenli adoptdnd hotdrdrea de consiliu nr.51.

La punctul 4 Aprobarea orarului de functionare a intreprindere Familiald Polyanki
lstvan, se supune la vot aprobdndu-se cu unanimitate de voturi din cei prezenli orarul 9-13
respectiv 16-22.

La punctul 5 Doamna preqedinte de gedin!6 prezinti punctul Transformarea postului la
Compartimentul Agricol se supune la vot aplob6ndu-se cu unanimitate de voturi din cei prezenli
adoptdnd hotildrea de consiliu nr. 52.

La punctul 6 Doamna preqedinte de gedin!5 prezintd punctul Rectificarea buget se

supune la vot aprobAndu-se cu unanimitate de voturi din cei prezenli adoptdnd hotdrdrea de
consiliu nr. 53.

Se plezintd celcrile l6sate de catre dorrnul COTIIO Ioan care se aprobi cu unanimitate

de votuli ditr cei prezenli si a doarrnei RAIIU Ioana cale se aprobd cu unanimitate de voturi

din cei prezenli, iar cererea subscrisei SC Extracom SRL care doreste continuarea procedurii de

efectuare a schimbului aprobat prin HotirArea de consiliu din 23.05.2020 la care domnul primar

le adduce la cunogtinld consilierilor cA acest schimb nu se poate produce pdnd la inventarierea gi

validarea prin Oridul Prelcctului a [utulor pIgLrnilor..

a) Domnul Chirla do'egte sr $tie dacl gLrnoaiele de pe te.enul ddnsului nu se pot duce cu

firma de salublitate AVE, dacd centrul la Tdmagda nu se poate curdfa qi dac6 la gcoal[ s-au mutat

cei 3000 lei cale au fost celuqi.

Domnul viceprimar Morar Gheorghe ii promite ce se v-a rezolva aceastd problem5 in

culdnd.

b) Domnul Avram Dinu doleqte sd aminteasca domnului Viceprimar ln leg[turd cu drumul

agricol, garanfia aoestuia gi precizeaz\, cd trebuie licutd adresi firmei responsabili cu el p6nd nu

expird garanlia si o notificare cltre cei care corrstruiesc Avicola;i utilizeazd drumul agricol.

Domnul viceprimar Morar Ghcorghe ii rdspunde cd a rost facutd adresd si se asteapta

un ldspuns.

c) Domnul tslai Ioan do.egte s6 $tie care este situatia cu Apd canal, iar domnul primar ii
Idspunde cA s-au avansat lucrd|ile qi la Tdrnaqda gi la Avram Iancu atat la staliile de pompare cdt

Ei pe strdzi.



Pregedintele de gedinli propune sistarea lucrarilor $edintei prezente care se aprobd cu care

se aprobd cu urranimitate de voturi din cei prezenli.

Pregedinte de gedinti
Cristina GUTI

AVIZAT DE LEGALITATE

Secretar genera I delegat,
Raluca Diana


